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RG - 0002.P.XXVI.2021 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXVI/2021 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 18 marca 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Funkcjonowanie pomocy społecznej, gminnych programów oraz świetlic 
wychowawczo - opiekuńczych. Skala zjawiska patologii społecznej, przemocy                       
w rodzinie oraz podejmowane w tym celu działania profilaktyczne.  
Punkt 6.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe Miasto nad Wartą 
na rok 2021”. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 
za trwały zarząd nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto                      
nad Wartą. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy w Nowy Mieście                      
nad Wartą. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029. 
Punkt 13.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 14.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 15.  
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       

XXVI Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, a także osoby oglądające transmisję 
obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 15 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                      
z terminem 7 dni przed posiedzeniem wraz z porządkiem komisji. Ponadto pan 
Tomaszewski poinformował, że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili 
szczegółowo uchwały.  
Porządek obrad został przyjęty 15 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

• Listy z głosowaniami imiennymi stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 

Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                   
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXV Sesji został przyjęty 15 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Funkcjonowanie pomocy społecznej, gminnych programów oraz świetlic 
wychowawczo - opiekuńczych. Skala zjawiska patologii społecznej, przemocy                       
w rodzinie oraz podejmowane w tym celu działania profilaktyczne. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła pani 
Iwona Golińska Dyrektor placówki. Prezentacja multimedialna stanowi załącznik                
do niniejszego protokołu.  
 
Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący informował, że w okresie między sesjami odbyło się wspólne 
posiedzenie komisji, które odbyło się przed sesją, a tematem były omówione 
uchwały będące w porządku obrad. Komisje pozytywnie zaopiniowały wszystkie 
uchwały. Sporo czasu na posiedzeniu komisji zajął też temat transportu autobusów 
jaki świadczy Powiat Średzki. Powiat zwrócił się z prośbą o współfinansowanie 
kursów, Radni stoją na stanowisku, że w dobie pandemii, w wyniku informacji 
zaczerpniętych nt. ilości osób korzystających - nie widzą potrzeby, żeby 
współfinansować kursy. Przewodniczący wyraził zdanie, że jakby wróciły szkoły 
średnie to wtedy można pomyśleć o przywróceniu kursów.  
W okresie między sesjami pracowała komisja skarg, wniosków i petycji rozpatrując 
skargę na wójta, wpłynęła także jedna petycja wszystko zostało przekazane na ręce 
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Przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji. Poza tym wpłynęło pismo                  
ws. szczepień, na które przesłano odpowiedź o doprecyzowanie, na chwilę obecną 
nie ma odpowiedzi.      
 
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Wójt informował, że są realizowane inwestycje takie jak rozbudowa szkoły               
w Boguszynie, budowa selektywnej zbiórki odpadów w Aleksandrowie, 
przygotowywany jest też projekt rozbudowy przyłącza gazu w Kolniczkach, wiąże 
się to z budową gazociągu na odcinku Boguszyn-Kolniczki jednak na chwilę obecną 
rozmowy są trudne.  

W kwestii komunikacji o której już wspomniał pan Przewodniczący,                           
jest to darmowa komunikacja. Transport ten organizowany jest przez powiat średzki,              
my również z niego korzystamy. Są to trzy kursy, jeden do Nowego Miasta,                      
w związku z pandemią i nauką zdalną ilość osób korzystających jest mała.                        
Dlatego należy rozważyć czy te kursy utrzymać. 1/3 kosztów pokrywa powiat, reszta 
byłaby po stronie gmin, jednakże koszty tych transportów rosną bardzo mocno.  

Wójt informował, że pan Zastępca mówił o rozbudowie Urzędu, jednak                    
na kolejnym posiedzeniu komisji będzie ta kwestia rozważana, muszą zostać podjęte 
decyzje, aby pani skarbnik mogła wprowadzić to do WPFu.  

W tej chwili są załatwiane wnioski mieszkańców odnoście szczepień, ulotki są 
roznoszone dla mieszkańców.  

Do budżetu zostanie wprowadzona również pomoc powiatu na remont drogi 
gminnej Chocicza-Rogusko, jest to kwota 140 000,00 zł.  
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2021”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXVI/212/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
18 marca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Punkt 9) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych za trwały zarząd nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasto  nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXVI/213/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
18 marca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy w Nowy 
Mieście  nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXVI/214/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
18 marca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXVI/215/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
18 marca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 12) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2021-2029. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXVI/216/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
18 marca 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 13) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 14) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pan Stefan Kominek Radny Powiatowy pytał czy wiadomo jak będzie 
wyglądała likwidacja azbestu, czy podjęto już w tym temacie jakieś działania.  

Wójt informował, że zadanie to realizowane jest za pośrednictwem 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, nasza gmina                      
do programu przystąpiła, były zapytania cenowe, okazało się że środki 
na ten cel nie wystarczą na przeprowadzenie akcji likwidacji azbestu. 
Na razie temat nie jest kontynuowany.    

➢ Pan Paweł Marciniak pytał panią Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej                   
o program „za życiem” na czym on polega. 
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Pani Iwon Golińska informowała, że program „Za życiem” ma na celu 
udzielenie wsparcia kobietom w ciąży i ich rodzinom, ze szczególnym 
uwzględnieniem kobiet w ciąży powikłanej, w sytuacji niepowodzeń 
położniczych, a także dzieci, u których zdiagnozowano ciężkie                          
i nieodwracalne upośledzenie albo nieuleczalną chorobę zagrażającą ich 
życiu, powstałe w prenatalnym okresie rozwoju dziecka lub w czasie 
porodu. 

➢ Pan Marciniak pytał również na co mogą liczyć mieszkańcy na wypadek 
wystąpienia klęki lub katastrof.  

Pani Dyrektor wytłumaczyła, że na wypadek wystąpienia klęki, 
katastrofy środki pochodzą od Wojewody. Za klęskę można uznać 
powódź, która dotknęła naszą gminę wtedy pomoc oferowana było                  
6 000,00 zł. Jak były wichury to też pomoc była ze środków rządowych.  

➢ Pan Marciniak pytał czy są planowane jakieś prace związane z budową 
oczyszczalni w Dębnie. 

Wójt informował, że na chwilę obecną takich prac się nie planuje,                
gdyż wtedy zakres praca musiałby obejmować budowę kanalizacji, 
budowę małej oczyszczalni która obsłużyłaby zwartej budowie, bądź 
kolektor tłoczny, który przesyłałby ścieki.  

➢ Ponadto Pan Marciniak poruszył kilka tematów związanych z petycjami 
złożonymi do Radnych. (…) 

➢ Przewodniczący Rady wnioskował o zgłoszenie do Starostwa, aby poczyniło 
kroki ws. przejścia dla pieszych w ciągu ścieżki rowerowej z Nowego Miasta 
do Komorzy. Poza tym można dopisać uwagę o naprawie kanalizacji 
deszczowej na skrzyżowaniu ulicy Jarocińskiej z Poznańska w Nowym 
Mieście.   

➢ Radna Zofia Kędziora zwracała się do Wójta Gminy z prośbą o utwardzenie 
dróg gminnych.   

 
Ad 15) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1700 Przewodniczący zamknął XXVI Sesję Rady Gminy. 
 
 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
Zał. 2. Prezentacja multimedialna pani Iwony Golińskiej Dyrektor OPS. 


